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Styrelsemöte  
 
Protokoll Fört vid sammanträde med styrelsen för Jönköpings Idrottsallians  
Tid:  2023-09-20 kl. 17.15 
Plats:  Råslätts IP 
 
Närvarande: Carl-Gustaf Tollén, Joakim Walltegen, Dan Gustavsson, Björn Johansson, 

Susanne Görsberg, Bengt Kinell och Ann Axelsson 
   
 
Mötets öppnande § 1 

Calle öppnade mötet och hälsade välkomna. 
 

 
Träff med representanter 
Från Jönköpings Bandy  
och HC Dalen § 2  
  Oscar Henriksson från Jönköpings Bandy och Calle Johnsson från HC Dalen 

berättade om utmaningarna deras föreningar står inför.  
  Oscar berättade att bandyplanen dömdes ut redan för 10 år sedan. Skicket är 

mycket dåligt. De har problem med att få barn att stanna kvar i föreningen 
eftersom de inte kan erbjuda is förrän sent på säsongen. De har i ca 100 barn 
i skridsko-och bandyskola, de har även seniorlag. Månsarps bandy har 1 
seniorlag och spelar också på Råslätt. Jönköpings Bandy har varit i 
Allsvenskan, men fick dra sig ur p g a att anläggningen är för dålig. 

  Framtiden ser mörk ut enligt Oscar, han tror inte att föreningen kommer 
kunna leva vidare om några år. De har ett flicklag, F9. För 2 år sedan hade de 
ett damlag tillsammans med Skirö, men fick lägga ner detta samarbete 
beroende på att anläggningen ansågs vara för dålig. 

  Calle Johnsson berättar att HC Dalen har ca 700 medlemmar, varav 300–350 
är licenserade spelare. De har lag i alla åldrar, 2 juniorlag och 1 seniorlag. Ett 
av problemen är att det saknas istider, vilket bl a innebär att unga spelare får 
träna alldeles för sent på kvällarna. De har inget flicklag, men flera flickor 
spelar i pojklag. För 5 år sedan hade Smedjehov ett underhållsbehov på ca 80 
miljoner kronor. Calle tror inte att HC Dalen kommer att klara elitlicensen 
längre än i 2–3 år till. 

  En gemensam anläggning vore bra för både bandyn och hockeyn enligt Oscar 
och Calle. Då kan isytorna utnyttjas på bättre sätt av de yngre 
åldersgrupperna. 

   



   
 
 
Föregående  
Protokoll §3 
  Godkändes och lades till handlingarna. 
Avsägelse av 
 styrelseplats § 4 
  Margareta Sparv Andersson har meddelat att hon avsäger sig sin plats i 

styrelsen med omedelbar verkan. Calle har meddelat valberedningen. 
 
Ekonomi § 5 
  Vi har fått mejl från kommunen om att vi kommer att få vårt bidrag på 25 tkr. 

Annars inget nytt sen förra mötet. 
 
Jönköpings 
kommun § 6 
  Inget nytt att rapportera från kommunen. 
 
Idrottsforum  §7 
10 oktober Joakim påminner oss om anmälan. Det kommer att gå ut påminnelse till alla 

föreningar. 
  Han berättar om hur kvällens program kommer att se ut.  
 
RF-Sisu  §8  
  Joakim informerar oss om mötet på Elmia den 5 oktober, Anläggningar och 

idrottsmiljöer. Några av oss i Alliansen kommer att delta. 
   
Kommunikation 
och skrivelser § 9 

Reportaget i Jönköpings-Posten den 11/9 om svårare tider för 
idrottsföreningar i kommunen diskuteras. Calle och Joakim får i uppdrag att 
göra en skrivelse som berör ämnet och kopplas till kommande Idrottsforum. 
Den bör publiceras som en debattartikel i JP i början av oktober. 

 
Hemmavinsten § 10 
  Det nya upplägget med vinster i Hemmavinsten har tagits emot väl ute i 

föreningarna. Bengt berättar att det bara varit positiva kommentarer. 
 
Lokal TV § 11 
  Inget nytt. 
 
EM, VM och OS  
-fonden § 12 
  3 ansökningar har kommit in från Huskvarna Kyokushin Karate. 
 
   
 
 



Övrigt  § 13 
Vi kommer att ta upp HC Dalens och Jönköpings Bandys situation på nästa 
möte. Vad kan vi göra? Hur kan man gå vidare? 

 
Kommande möten § 14 
  Nästa möte blir den 18 oktober kl. 17.30 i Tenhult. Mötet därpå den 15/11. 
 
 
 
 
  Susanne Görsberg Calle Tollén 
  sekreterare  ordförande 


